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 החלטות:

 

 הנהלת המועצה מאשרת את נספח התב"רים שהוגש. .1

כהן לחבר  ןהנהלת המועצה מאשרת את עו"ד אמיר זימן ליו"ר ועדת ערר ועו"ד ר .2

 ועדת ערר.

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 מהלך הדיון:

 אישור תב"רים. .1

 .להנהלה )מצורף כנספח( את נספח התב"ריםמציג  אבישי יצחקי:

 תב"רים חדשים. 3פתיחת 

 תב"רים. 3עדכון 

 מה מתוכנן בספריה בגבעת עדה? אפרת מזרחי:

כי גישה, שירותים, דלתות, מעברים, יה צריכה לתת שירות לכולם, דריהספר יואב מלטר:

 שילוט. –הנגשת שירות 

 נגדיר את המתנ"ס. –בבנימינה יש גם את נושא המקלט 

 .שהוגש רים"התב נספח את מאשרת המועצה הנהלת 

 

 
 . 2021. דו"ח ביקורת מבקר המועצה לשנת  2

 הועדה דנה בדו"ח וקיבלה את כל ההמלצות של מבקר המועצה. נג'יב מנצור:

 הבדיקה התמקדה במחלקת הגבייה של המועצה.

 למה דווקא בגבייה? מי מחליט? אלינור בראל:

 ההכנסות העצמיות הכי גבוהות.אלו  אני. בהתאם לשיקולי דעת שלי. נג'יב מנצור:

באופן כללי, היה שיתוף פעולה מלא, קיבלתי הכל בלי יוצא מן הכלל, גם עם 

 הגזבר הקודם וגם עם הנוכחי.

 , האם הדברים תוקנו?22הדו"ח הזה מסתיים בתחילת  אפרת מזרחי:

, ראש המועצה נתן 22וק הוגש לראש הרשות עד סוף מרץ הדו"ח הזה ע"פ ח נג'יב מנצור:

התייחסות, ועדת ביקורת דנה והשלב הבא הוא דיון במליאת המועצה. בלי 

לעשות את אבני הדרך האלו אי אפשר לעשות את מה שאת מדברת עליו. לאחר 

 המליאה לפי חוק צריך להתבצע תיקון ליקויים.

 הדו"ח.עדיין לא בחנתי את  ניצן מחנאי גרמן:

יש דברים שנעשים תוך כדי, הדו"ח עדיין בתוך הבית. לאחר הדיון במליאה  נג'יב מנצור:

 יגיע השלב של צוות תיקון ליקויים.

 מניח שאם היה מתגלה משהו קטסטרופלי הוא היה מתוקן כבר עכשיו. מנחם ברגב:

 

 

 

 . 25.10.22. פרוטוקול ועדת ביקורת מיום  3

 מציג את פרוטוקול ועדת ביקורת.  נג'יב מנצור:

 ., בהחלט שאפוהמבקר לא מצא כלום מפורטדוח משרד הפנים 

 

 

 



 של משרד הפנים. 2020. דיון בדו"ח כספי מבוקר לשנת  4

 מציג בקצרה את הדו"ח. אבישי יצחקי:

 

 

 

 של משרד הפנים. 2020. דיון בדו"ח ביקורת מפורט לשנת  5

 את הדו"ח.מציג בקצרה  נג'יב מנצור:

  

 

 

 . 5.12.22. דיון בפרוטוקול ועדת איכות הסביבה מיום  6

 הדיון היה על עצים, אליאב אחראי גינון הגיע גם לישיבה. אפרת מזרחי:

אינטרס שלנו  ת עץ צריכה להיות סיבה טובה מאוד.לכולם ברור שבכדי לכרו

 כמועצה לשמר עצים ולנטוע עצים.

לו "כופר", מחשבון של משרד החקלאות עם שכל עץ שנכרת יהיה הרעיון 

 פקידת היערות.

 ם כופר עץ או לטעת במקום אחר.לכל יזם שיגיע שידע שהוא צריך לש

 זה חל בשטח פרטי או ציבורי? יואב מלטר:

 משימה של אריאל לנסח את זה.  אפרת מזרחי:

 היתה הצעה להכין מדריך עצים כדי שהילדים יתחילו להכיר עצים.

עצים מומלצים לנטיעה שחשוב לנו שזה יוטמע בתכנון של שכונות רשימת 

 יש עצים שלא מרימים מדרכות, שיש להם פרחים שלא ומרחבים חדשים.

 מלכלכים. הרשימה מצורפת לחומרים, עשו אותן אדריכליות נוף.

 לא יכולים להגיד לתושב איך לתכנן את הגינה שלו ומה לשתול. יואב מלטר:

 

 

 

 ו"ר ועדת ערר וחבר ועדת ערר.. אישור י 7

. היה צורך תקופה ארוכה למ"מ יש ניגוד עניינים ולכן לא התכנסה הועדה ניצן מחנאי גרמן:

 לחדש חבר, פרסמנו קול קורא פעמיים.

 , אחת מהן לא תושבת לכן לא עומדת בתנאי הסף. 3הגישו 

 .רני כהן עו"ד –וחבר ועדה  אמיר זימןעו"ד  – יו"רנבחרו 

 האישור של אריאל ברמת תנאי הסף. עברו את

 צריך לאשר אותם במליאה.

 לכמה זמן? אפרת מזרחי:

 לכמה שנים. ניצן מחנאי גרמן:

 מבקשת לראות את הקול קורא שהתפרסם, רוצה להציע חבר נוסף. אפרת מזרחי:

 אשלח את הפרוטוקול והפרטים למליאה. ניצן מחנאי גרמן:

 אח"כ עוד חברים.אפשר להוסיף  איתי ויסברג:



 יש דברים שתקועים כבר שנה. אבישי יצחקי:

 .ועיכוב שלה מעכב תושבים ועדת ערר היא ועדה סטטוטורית איתי ויסברג:

 היא שיפוטית. אבישי יצחקי:

 .כי השלים כבר שתי קדנציות רצופות במקום רן גלר צריך למנות חבר אחר ניצן מחנאי גרמן:

 שיהיה תושב גבעת עדה.חשוב לי  אפרת מזרחי:

 לעלות להצבעה. מבקש איתי ויסברג:

כהן ן הנהלת המועצה מאשרת את עו"ד אמיר זימן ליו"ר ועדת ערר ועו"ד ר 

 לחבר ועדת ערר.

 

 

 

 . דיון בנושא שימוש לא חוקי באדמות חקלאיות למסיבות טראנס. 8

ישנה גברת שרכשה קרקע חקלאית, היא מנהלת עסק מתחת לשולחן של  איתי ויסברג:

 ךמגיעות מאות מכוניות, חונים בשטחים חקלאיים, הורסים. הפמסיבות טבע. 

אך לא  איש. 500הטענה אומרת שמסיבה פרטית אפשר לעשות עד  למפגע.

 מדובר במסיבה פרטית.

 המשטרה על זה, סביב זה יש המון סמים. 

 משטרה בשבועיים האחרונים קיבלתי דיווח על מעצרים.התחלף מפקד 

החרמת ציוד, מעצרים,  –האחרונה, נעשו צעדים מצד המשטרה  נכון לתקופה ניצן מחנאי גרמן:

 סגירת המסיבה.

מכיוון שהם חונים לאורך שטחים חקלאיות הוצאנו החלטה בועדת תמרור  איתי ויסברג:

 חקלאיות. יש תמרורים כבר בשטח. בצידי דרכיםשאין לחנות 

 

 

 

 

 

 

 

 
 בזאת ננעלת ישיבת ההנהלה,

 איתי ויסברג                                                                           

 ראש המועצה        

 
 

 

 

 

 

 



 2023הנהלה ינואר נספח תב"רים לישיבת 

 

 תב"רים חדשים
 

מספר 
 תב"ר

 שם התב"ר
תקציב 
 מאושר

תוספת / 
 )הפחתה(

תקציב 
 מבוקש

 מקור המימון

955 
שיפוצי נגישות הספרייה 

 בגבעת עדה
     - 

113,400 

75,600 

189,000 

113,400 

75,600 

189,000 

 משרד התרבות והספורט*

 קרן השבחה

 סה"כ

956 
שיפוצי נגישות הספרייה 

 בבנימינה
     - 

120,000 

100,000 

220,000 

120,000 

100,000 

220,000 

 משרד התרבות והספורט**

 קרן השבחה

 סה"כ

957 
רכש גרור חילוץ והצלה 

2022 
     - 

60,000 

40,000 

100,000 

60,000 

40,000 

100,000 

 משרד הפנים***

 קרן השבחה

 סה"כ

 
 19420210תקנה תקציבית  1001576260* תקצוב משרד התרבות והספורט 
 19420210תקציבית תקנה  1001576092**תקצוב משרד התרבות והספורט 

 26/12/22מיום  1001579741***התחייבות משרד הפנים מס' 
 

 עדכון תב"רים
 
מספר 
 תב"ר

 שם התב"ר
תקציב 
 מאושר

תוספת / 
 )הפחתה(

תקציב 
 מבוקש

 מקור המימון

 שדרוג מבני מועצה 852

 

73,649 

- 

2,443,000 

2,516,649 

 

 

67,138 

_______ 

67,138 

 

73,649 

67,138 

2,443,000 

2,583,787 

 

 השתתפות מוסדות ותרומות

 משרד לשירותי דת^

 קרנות רשות

 סה"כ

866 
תכנון ובינוי ביה"ס 

 כרמים עתיד
12,524,296 1,624,554 14,148,850 

 משרד החינוך^^

 סה"כ

 פיתוח מוסדות חינוך 905

580,525 

279,836 

4,845,164 

5,705,525 

     - 

100,000 

-    
100,000 

580,525 

379,836 

4,845,164 

5,805,525 

 מפעל הפיס

 משרד החינוך^^^

 קרן השבחה

 סה"כ

 
 27/12/22מיום  1001555880^     התחייבות המשרד לשרותי דת מס' 

 29/12/2022מיום  2022/07/258^^   התחייבות משרד החינוך מס' 
 .08/12/22מיום  2022/08/214^^^  התחייבות משרד החינוך מס' 

 


